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1. Referat	godkendt	
2. Ordstyrer	Bent	
3. Ref.	Kim	
4. Der	mangler	stadig	DV	materiale	på	vedligeholdelse	af	

træfacaderne.	Bent	kontakter	Anders	fra	Servicecenteret,	for	at	få	
fremdrift	i	sagen.	Vigtigt	i	forhold	til	garanti.	

5. Økonomimøde	hos	Servicecenteret	d.	10.	Feb.	Kl.10:00		
Afdelingens	økonomi	ser	god	ud	i	forhold	til	budgettet.	
Vi	påregner	en	huslejestigning,	som	bla.a.	Skyldes	at	
ejendomsskatten	nu	er	fastsat.	
Vi	vil	have	særlig	opmærksomhed	på	omkostninger	til	
ejendomsfunktionær.	Herudover	vil	vi	have	fokus	på	kommende	
udgifter,	såfremt	MGO	pladerne	skal	udskiftes,	det	er	derfor	vigtigt	
vi	polstrer	os	mest	muligt.	
	

6. Bestyrelsen	har	planlagt	møde	med	fællesareal	gruppen	d.	13.	Feb.	
Kl.	10’	for	en	detaljeret	gennemgang	af	af	det	allerede	vedtagne	
cykelstativprojekt.	
Næste	bestyrelsesmøde	d.	1.	Marts,	hvor	vi	gør	klar	til	
afdelingsmødet.	
Dato	for	forårets	arbejdsdag	er	fastsat	til	17.	April	2016	kl.10:00!	
	


